
PROTOKÓŁ NR 62/13

z posiedzenia Komisji: 

Budżetu, Planowania i Finansów oraz

Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 17 kwietnia 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Adam Bierowski – Przewodniczący Komisji,

3. Kamila Pietraszek,

4. Zofia Ujma,

5. Maria Zielińska, 

6. Zbigniew Mazurak,

7. Zbigniew Piątek.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Anna  Klepacz,  Teresa  Szczepańska,  Krzysztof  Kapała,  Mariusz 

Kubiak, Paweł Pituch, Stanisław Schmidt.

Zaproszone osoby:

8. Mirosław Górecki,

9. Bartosz Lipiński,

10. Jacek Kunikowski,

11. Janusz Kwak.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Omówienie problemu związanego z trybuną na stadionie miejskim.

3. Wyjazd do parku przy ul. Parkowej.

4. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie dwóch komisji otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący K.B.P.iF.,  P. Artur 

Wrona.

Ad. 2  Przewodniczący prosił  aby Pan Burmistrz przedstawił  aktualną sytuację z  przygotowań do 

budowy trybun.

Przed  wyjaśnieniem  sprawy  trybun,  Pan  Burmistrz  powiadomił  zebranych  o  sprawie  Stacji  Sportów 

Zimowych i Paralotniarstwa która ma powstać przy ul. Podgórze.

Po rozpatrzeniu raportu oddziaływania na środowisko, Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska wydała 

pozytywną  opinię.  Na  dzień  08.05.2013  r.  o  godz.  13:00,  Pan  Burmistrz  zorganizował  rozprawę 

administracyjną z udziałem wszystkich zainteresowanych, mieszkańców których działki sąsiadują z terenem 
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przyszłej inwestycji, oraz przedstawicielem Pracowni na Rzecz Wszystkich Istot.

Następnie  P.  Burmistrz  przedstawił  projekt  działania  wybudowania  trybun.  Istnieje  Program  Rozwoju 

Inwestycji  Sportowych  który  pozwoliłby  uzyskać  część  środków  na  trybuny.  Do  tego  programu 

Stowarzyszenie Sportowe „Olimpia” musi przygotować dane, m. in. historię klubu, osiągnięcia w działalności.  

Obecnie  brak  jest  dostępu  do  elektronicznej  wersji  formularza,  termin  składania  wniosków  upływa 

25.05.2013 r. Program ten jest programem pilotażowym i na całą Polskę przeznaczone jest 10 mln. zł.

Pan Artur Wrona pytał o alternatywę, gdyby z projektu nie udało się uzyskać żadnych środków. Sugerował 

podobnie jak Prezes Klubu „Olimpia”, Pan Janusz Kwak oszczędnościową wersję budowy trybun.

Ad. 3  Następnie członkowie komisji udali się do parku przy ul. Parkowej. Kontrowersję budzi źle 

wykonana nawierzchnia przy tzw. ścianie wspinaczkowej.

Kierownik  Działu  Promocji  Pan  Lipiński  przedstawił  cały  proces  powstawania  tego  obiektu.  Członkowie 

komisji uznali że do czasu rozprawy sądowej tj. do maja nic na razie nie można wyrokować. Urządzenia na  

placu zabaw mają atesty, od strony ulicy ma w przyszłości powstać płot w formie żywopłotu. 

Ad.  4  W  sprawach  różnych  Radny  Pan  Wrona  poruszył  problem  pozimowego  sprzątania  ulic  i  

chodników. 

Pan Burmistrz zapewnił że będzie wszystko sprzątnięte. 

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                           Budżetu, Planowania i Finansów; 

                                                                                                                       Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą
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